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PROTOKÓŁ nr XV 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 9 lipca 2020 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1715 

 

W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 

 

Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad.  

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem porządku obrad:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.  

Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Protokół z poprzedniej sesji nr XIV z dnia 18 czerwca 2020 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 2  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą.  

Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XV/101/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
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Radna Teresa Eggert – zapytała - ile płaciliśmy za tonę odpadów komunalnych oraz jaka jest 

różnica i poprosiła o przygotowanie zestawienia za wszystkie frakcje. 

Radny Marek Derda – stwierdził, że płyty w sołectwie Wycinki zostały źle położone 

i wymagają poprawy. 

Przewodniczący Wojciech Śliwiński – potwierdził, że nawierzchnia jest źle położona . 

Radny Leszek Waliński - zadał pytanie - czy faktura za wykonanie płyt yomb w sołectwie 

Wycinki jest już zapłacona?. 

Wójt Janusz Kaczyński udzielił odpowiedzi, że faktura nie jest jeszcze zapłacona. Dodał, 

że firma będzie poprawiać płyty oraz że mamy gwarancję na 43 miesiące. 

 

Ad.17 Zakończenie obrad. 

Obrady sesji zakończone zostały o godz. 17:42. 

 

    

Protokołowała:         Przewodniczący Rady Gminy  

Joanna Chabowska        Wojciech Śliwiński 


